
Grundviks Villaägareförening 

Protokoll styrelsemöte 2025-01-27 

Närvarande: Clas Hjorth (CH), Sven Orefelt (SO), Emma Källman (EK), HG Johansson (HGJ), 
Nina Glimster (NG), Annika Bring (AB) 

 

1 Mötets öppnande 

CH hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes av mötesdeltagarna och protokollet kommer läggas ut 
på hemsidan. 

 

3 Val av ordförande och sekreterare för dagens möte 

CH valdes till ordförande och AB till sekreterare för dagens möte. 

 

4 Val av justerare för dagens protokoll  

SO justerar dagens protokoll.  

 

5 Godkännande av föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes. 

 

6 Ekonomi 

Avstämning. Fyra röjaravgifter från hösten 2024 är ännu inte betalda. 

Bokslut 

2024:  

Dyrare kostnader för röjning och skötsel av allmänningar, samt omkostnader för 
renovering av föreningslokalen.  

2025:  

Extra avsättning för viltvård framöver. 

Beslut om en något utökad budget för midsommarfirande.  

CH 

7 Röjning av föreningens marker 

Vi har just nu en pågående trädfällning på föreningens marker av träd som är döda 
eller står för nära våra vägar. 

Nästa städdag är den 26 april kl 11-13. 

SO 

8 Uppföljning av rustning av föreningslokalen 

Börjar nästa vecka med snickerier. Målningen startar när det blir varmare.  

HG 



Diskussion kring om vi ev ska byta ut låsen till kodlås: HG tar fram förutsättningar 
och alternativ. 

9 Avstämning Midsommarfirandet, gräsklippning midsommarängen 

Städlag 7 ansvarar för firandet i år.  Ansvarig tar kontakt med det tidigare städlaget 
och NG för avrapportering kring rutiner. 

Städlag 1 ansvarar för att klippa gräsmattan på midsommarängen i år. Ansvarig tar 
kontakt med det tidigare städlaget för avrapportering kring rutiner. 

 

NG 

 

HG 

10 Simskolan och kioskverksamheten 

Planering för 2025: Samma personer kommer tillfrågas om samma veckor som fg 
år.  Rutiner kring anmälan kommer skötas av ansvarig för simskolan och ske på 
liknande sätt som fg år. Mer information kommer.   

NG 

11 Vildsvinsfrågan 

Sven har undersökt hur andra föreningar hanterar vildsvinsfrågan, tex den i 
Laggarsvik. Frågan är komplex och vi behöver ta lärdom av/samarbeta med andra 
för att komma vidare. Vi skulle behöva en person som ansvarar för att hålla ihop 
kontakterna. SO tar ytterligare kontakt med föreningen i Laggarsvik för mer 
information och diskuterar sedan frågan vidare med HG.  

Här är mer info kring lagar och regler: Lag (2000:592) om viltvårdsområden | 
Sveriges riksdag. 

SO 
HG 

12 Dräneringsproblem 

En föreningsmedlem har kontaktat oss med anledning av översvämning på sin 
fastighet pga dräningeringsproblem. Vidare kontakt kommer tas med 
grannfastigheter och villaföreningen kommer hållas underrättad. 
 

CH 

13 Inför årsstämman 

En första genomgång av dokument till årsmötet:  

• Kallelse 

• Budget 2025 

• Verksamhetsberättelse 2024 

• Övergripande plan för underhåll av föreningens fastigheter  

• Årsredovisning 2024  

Mejlas ut till medlemmarna samt läggs upp på hemsidan. 

Årets årsstämma planeras att hällas vid Föreningslokalen i Grundvik (Grundviks 
brygga). Mer information kommer i kallelsen.  
 

CH, 
SO 

14 Nästa möte  

10/3 kl 19:30 Teams  

AB 



Vid protokollet: 
 
 
‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐  
Annika Bring 
  
 
Justeras: 
 
 
‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 
Sven Orefelt 

Annika Bring (29 jan. 2025 09:35 GMT+1)

Sven Orefelt (29 jan. 2025 15:58 GMT+1)




